
BRM.0002.4.2024 
 

P r o t o k ó ł  nr  LXXXI/2024 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 29 kwietnia 2024 r.  
w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

 

........................................................................................................................................ 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 1100 otworzył LXXXI 

sesję Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI. 
 

Sekretarz obrad:  Jacek Tarczewski. 
 

 Na sesji nieobecny był radny: Marcin Wroński.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI:  

Wysoka Rado, tuż przed rozpoczęciem sesji wpłynęło pismo o wycofanie projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w rejonie ulic Władysława Łokietka 

i Władysława Jagiełły. Pismo zostało złożone przed rozpoczęciem sesji przez 

wnioskodawcę, proszę więc o wykreślenie punktu 13 z porządku obrad. Tym samym 

zmianie ulega numeracja w pozostałych punktach porządku.   
 

Wysoka Rado proponuję dokonania zmiany w porządku obrad dzisiejszej sesji poprzez 

dodanie punktu:  
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w rejonie 

ulic Stanisława Staszica, Zapadłe i Podgórnej. 
 

Przystępujemy do głosowania.  
 

Głosowanie 1 – za przyjęciem zmiany i dodaniem punktu do porządku obrad. 
 

Wynik głosowania: za - 22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przegłosowaną zmianę proszę umieścić w punkcie 14 porządku obrad. Tym samym 

w pozostałych punktach porządku obrad ulegnie zmianie numeracja. 
 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad, 

który uwzględnia przyjęte zmiany.  
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Maciej Basiński – Radny RMI: 

W imieniu klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości chciałbym złożyć wniosek 

o usunięcie z porządku obrad projektów uchwał znajdujących się pod numerami 

13 i 14 porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

skwerowi w rejonie ulic Cegielnej, Władysława Łokietka, Władysława Jagiełły 

i Marulewskiej oraz Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

skwerowi w rejonie ulic Stanisława Staszica, Podgórnej i Zapadłe.  
 

Te projekty uchwał już teraz dzielą. Zawsze było tak, że był jeden projekt uchwały, 

nad którym procedowaliśmy. Każdy miał prawo się wypowiedzieć, kto jest za, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał. Wtedy uchwała wchodziła w życie lub nie. Dzisiaj mam 

takie wrażenie, że to nie chodzi o tak szlachetną rzecz jak nazwanie skweru Praw 

Kobiet, tylko jest to bardziej jakaś walka polityczna. Są dwa projektu uchwał, które 

niczym się nie różnią poza lokalizacją. Czy nie lepiej byłoby gdyby wszyscy wspólnie 

ustalili gdzie ten skwer Praw Kobiet powinien się w Inowrocławiu znajdować? Zrobić 

jeden projekt uchwały, przegłosować go za, ale będzie to wtedy miało wyrazisty 

przekaz, że wszyscy uczciliśmy kobiety. Natomiast dzisiaj będzie to odbierana jako 

walka polityczna, bo nigdy nie było takiego precedensu, żeby były dwa projekty 

uchwał odnośnie skweru. W tej chwili dwa miejsca do przedyskutowania, nie ma 

lepsze czy gorsze miejsce. My chcemy uczcić Prawa kobiet. Składam wniosek 

o usunięcie z porządku obrad obydwóch uchwał. To ma łączyć wszystkich 

mieszkańców Inowrocławia.  
 

Patryk Kaźmierczak – Radny RMI: 

Wniosek przeciwny do tego wniosku, który złożył radny Maciej Basiński. Przed chwilą 

głosował Pan, żeby ten jeden projekt włączyć do porządku obrad, a nie go ściągać. 

Wszyscy byliśmy jednomyślnie za. Jestem przeciwny, niech te punkty zostaną.   
 

Maciej Basiński – Radny RMI: 

Pragnę wyjaśnić Panu Kaźmierczakowi, że głosowałem o włączenie projektu 

do porządku, bo pokazałem to, że my jako klub Prawa i Sprawiedliwości nie jesteśmy 

przeciwko tej nazwie. Gdybyśmy w tym momencie zagłosowali przeciw 

to wynikałoby, że jesteśmy przeciw tej nazwie. Wytłumaczyłem dlaczego wnoszę 

o usunięcie obu projektów uchwał.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI:  

Szanowni Państwo mamy złożony wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

i usunięcie punktów 13 i 14. Poddaję ten wniosek pod głosowanie.  
 

Przystępujemy do głosowania.  
 

Głosowanie 2 – za przyjęciem zmiany i usunięciem punktów z porządku obrad. 
 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw – 15, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad, 

który uwzględnia przyjęte zmiany.  
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Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LXXX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad.  

5. Informacja o pracy pełniącego funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024: 

− wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034: 

− jak w punkcie 6. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia 

pomnika przyrody:  

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa,  

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 r.:  

− wystąpienie Pełnomocnika ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi,  

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do 

zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania:    
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− jak w punkcie 10. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Solankowej i Grodzkiej oraz alej: Henryka Sienkiewicza i Ratuszowej: 

− jak w punkcie 10. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w rejonie ulic 

Cegielnej, Władysława Łokietka, Władysława Jagiełły i Marulewskiej (zgłoszony 

przez pełniącego funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia):  

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w rejonie ulic 

Stanisława Staszica, Podgórnej i Zapadłe: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o wynikach 

konsultacji z mieszkańcami Osiedla „Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu: 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Osiedla „Uzdrowiskowe” 

w Inowrocławiu:  

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszeń kandydatów na ławników 

w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027, które pozostawia się bez 

dalszego biegu:   

− wystąpienie Przewodniczącej Zespołu Opiniodawczego do wyboru ławników,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i sposobu głosowania 

w wyborach uzupełniających ławników na kadencję 2024-2027:   

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyborów uzupełniających ławników na 

kadencję w latach 2024 -2027:   

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 
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− głosowanie. 

20. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

21. Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia: 

− wręczenie okolicznościowych podziękowań.    

22. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu LXXX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Maria Stępniowska – sekretarz obrad LXXX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia  

z 25 marca 2024 r.: 

Poinformowała, że zapoznała się z protokołem, który odzwierciedla przebieg sesji 

i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie 3 - przyjęcie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad 4. Wybór sekretarza obrad: 
   

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję Pana radnego Jacka Tarczewskiego.  
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy Pan radny wyraża zgodę? 
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 4 - wybór sekretarza obrad (Jacka Tarczewskiego):  
 

Wynik głosowania: za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad został Pan radny Jacek Tarczewski.   

 

Ad 5. Informacja o pracy pełniącego funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia, 

w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Zapytania 

do informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 

 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024: 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
 
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy 

do głosowania. 
 

Głosowanie 5 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024. 
 

Wynik głosowania: za - 17, przeciw – 5, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/702/2024 zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024.  

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034: 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Głosowanie 6 – zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034: 
 

Wynik głosowania: za - 16, przeciw – 5, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/703/2024 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2024-2034. 

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustanowienia pomnika przyrody:  
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa:  

Przedstawiła projekt uchwały.   
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Grzegorz Piński  – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska:  

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
            
Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Tomasz Marcinkowski. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI:  

Co oznacza montaż wiązań elastycznych?  
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa:  

Mamy ekspertyzę dendrologiczną. Jeżeli chodzi o montaż to są liny otaczające cały 

pień drzewa, zabezpieczające.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI:  

To jest tak jak w przypadku kasztanowców? 
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa:  

Tak. Jeżeli ktoś chciałby zapoznać się z ekspertyzą to jest ona dostępna w wydziale.  
  
Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja.  

 

Głosowanie 7 – zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia pomnika przyrody.  
 

Wynik głosowania: za - 22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/704/2024 zmieniającą 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia pomnika przyrody.  

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 r.:  
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały.   
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta:   

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nikt nie zabrał głosu.  
 

Głosowanie 8 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz 
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podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 r. 
 

Wynik głosowania: za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/705/2024 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 r. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, w przypadku gdy w porządku obrad kolejno następujące po sobie 

punkty dotyczą projektów uchwał pochodzących od tego samego wnioskodawcy, 

obejmujących sprawy z tego samego lub podobnego zakresu, które jednocześnie 

wchodzą w zakres działania jednej komisji, Rada może postanowić o przedstawieniu 

w jednym wystąpieniu wszystkich tych projektów uchwał przez wnioskodawcę oraz 

odpowiednio opinii właściwej komisji. Dalsze postępowanie związane 

z rozpatrywaniem projektów każdej z uchwał następuje według normalnych zasad 

(§ 37 ust. 2 Statutu).  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto jest za przyjęciem wniosku o przedstawienie w jednym wystąpieniu 

3 projektów uchwał ujętych w punktach 10, 11 i 12 porządku obrad oraz 

przedstawienie opinii właściwej komisji w tym zakresie?  
 

Głosowanie 9 -  za przyjęciem wniosku. 
 

Wynik głosowania: za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę o wystąpienie pana Damiana Facalusiaka – Kierownika Referatu Planowania 

Przestrzennego w Wydziale Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

i przedstawienie 3 projektów uchwał ujętych kolejno w punktach 10, 11, 12 porządku 

obrad. 
 

Damiana Facalusiaka – Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego w Wydziale 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekty uchwał ujętych kolejno w punktach 10, 11, 12 porządku obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę o wystąpienie pana Jacka Bętkowskiego – Przewodniczącego Komisji Ładu 

Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych 

i przedstawienie opinii Komisji w zakresie wskazanych 3 projektów uchwał. 
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Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę o wystąpienie pani Ewy Kempskiej – Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej 

i przedstawienie opinii Komisji w zakresie wskazanych 3 projektów uchwał. 

 

Ewa Kempska - Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał.  
 

Zapytania do projektów uchwał i dyskusja: 

Nie było.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania w zakresie przedstawionych projektów uchwał.  
 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 10 – za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 
 

Wynik głosowania: za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 2. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/706/2024 w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 
 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania:  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 11 – za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania.  
 

Wynik głosowania: za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 2. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/707/2024 w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Solankowej i Grodzkiej oraz alej: Henryka Sienkiewicza 

i  Ratuszowej: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 12 – za podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Solankowej i Grodzkiej oraz alej: Henryka Sienkiewicza i  Ratuszowej. 
 

Wynik głosowania: za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 2. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/708/2024 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Solankowej i Grodzkiej oraz alej: Henryka 

Sienkiewicza i  Ratuszowej. 

 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi 

w rejonie ulic Cegielnej, Władysława Łokietka, Władysława Jagiełły 

i Marulewskiej (zgłoszony przez pełniącego funkcję Prezydenta Miasta 

Inowrocławia):  
 

Damiana Facalusiaka – Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego w Wydziale 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały.  

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji Statutowej i Nazewnictwa: 

Komisja negatywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Maciej Basiński.  

 

Maciej Basiński – Radny RMI: 

Chciałbym tylko zauważyć, że jest to ten sam projekt uchwały, który był procedowany 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej. Dopisano tylko dwie ulice: Cegielna 

i Marulewska. Poza tym od kropki do kropki on się niczym nie różni. To jest ten sam 

teren, który był proponowany na poprzedniej sesji Rady Miejskiej i większością 

głosów stwierdziliśmy, że należy poszukać nowej lokalizacji.  
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy 

do głosowania. 
 

Głosowanie 13 – za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w rejonie 

ulic Cegielnej, Władysława Łokietka, Władysława Jagiełły i Marulewskiej (zgłoszony 

przez pełniącego funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia).  
 

Wynik głosowania: za -  9, przeciw – 4, wstrzym. się – 7. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 14 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/709/2024 w sprawie nadania 

nazwy skwerowi w rejonie ulic Cegielnej, Władysława Łokietka, Władysława Jagiełły 

i Marulewskiej.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Poproszę o opinię biura prawnego, czy przedmiotowe jest głosowanie nad drugą 

uchwałą. 
 

Maria Kręc – Naczelnik Biura Prawnego: 

To jest w ocenie merytorycznej Wysokiej Rady, czy zasadne jest nadawanie tej samej 

nazwy tylko na innym terenie. To jest kwestia merytoryczna.    
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, wydaje się bezprzedmiotowe głosowanie nad druga uchwałą. 

Oddaję decyzję Państwu, niech Przewodniczący klubów poinformują mnie o decyzji.  
 

Maciej Basiński – Radny RMI:  

Mam wrażenie, że to było trochę na chybił trafił. Uchwała, która była pierwsza 

w porządku obrad, to tak mógł zostać nazwany skwer. Pierwsze głosowanie 

wyeliminowało drugie głosowanie, a jakby tak ułożyć odwrotnie te uchwały, 

też byłoby na chybił trafił? Robimy sobie żarty z praw kobiet? Miała być fajna 

inicjatywa,  a tu taki żart trochę nastąpił. Uchwała, która była pierwsza to tam sobie 

zrobimy skwer Praw Kobiet.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Tak Państwo głosowaliście, uchwała uzyskała większość. Dyskutować możemy 

jedynie o wycofaniu kolejnej. 
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

Uważam, że Pan Przewodniczący ma rację. Przegłosowaliśmy tą uchwałę. Jest ona 

zgodna z wcześniejszym wnioskiem Koalicji Obywatelskiej. Uważam za sukces, 

że uchwała została podjęta.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Poddaję pod głosowanie usunięcie z porządku obrad punktu 14: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w rejonie ulic Stanisława Staszica, 

Zapadłe i Podgórnej. 
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Głosowanie 14 – za przyjęciem zmiany i usunięciem punktu 14 z porządku obrad. 
 

Wynik głosowania: za - 14, przeciw – 0, wstrzym. się – 3. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Stwierdzam, że kolejny punkt porządku obrad ulega eliminacji w związku z tym ulega 

zmianie numeracja pozostałych punktów porządku obrad.  

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji 

o wynikach konsultacji z mieszkańcami Osiedla „Uzdrowiskowe” 

w Inowrocławiu: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Uchwałą nr LXXIX/687/2024 z dnia 26 lutego 2024 r. Rada Miejska Inowrocławia 

zarządziła przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami Osiedla „Uzdrowiskowe”  

w Inowrocławiu w celu poznania ich opinii w sprawie zmiany statutu tego Osiedla 

w zakresie zniesienia podziału Osiedla na okręgi wyborcze oraz związanych z tym 

zasad i trybu wyboru członków Zarządu Osiedla.  

Sporządzony protokół z posiedzenia Ogólnego Zebrania Mieszkańców został 

wyłożony w siedzibie Zarządu na okres 7 dni w celu umożliwienia mieszkańcom 

uczestniczącym w Zebraniu zapoznania się z jego treścią, a także wniesienia uwag. 

W ww. terminie żadnych uwag do protokołu nie wniesiono. Zgodnie z zapisami 

uchwały XVIII/237/2012 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 stycznia 2012 r. 

w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 

miasta Inowrocławia, Prezydent Miasta - a w przypadku konsultacji, o których mowa 

w § 7 (tj. przeprowadzanych na Ogólnym Zebraniu Mieszkańców osiedla), 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawia Radzie, na najbliższej sesji, 

po zakończeniu konsultacji, zbiorcze wyniki konsultacji. Wyniki konsultacji 

przeprowadzonych na Ogólnym Zebraniu Mieszkańców Osiedla „Uzdrowiskowe” 

w Inowrocławiu w dniu 25 marca 2024 r., zawiera załącznik do uchwały. W tej sytuacji 

wywołanie uchwały jest uzasadnione. 
 

Zapytania i dyskusja: 

Nikt nie zabrał głosu.  
 

Głosowanie 15 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia informacji o wynikach 

konsultacji z mieszkańcami Osiedla „Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu.  
 

Wynik głosowania: za - 22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/709/2024 w sprawie przyjęcia 

informacji o wynikach konsultacji z mieszkańcami Osiedla „Uzdrowiskowe” 

w Inowrocławiu. 
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Ad 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie statutu Osiedla 

„Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu:  
 

Zgodnie z art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

organizację i zakres działania jednostki pomocniczej określa rada gminy odrębnym 

statutem, po przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami. Konsultacje 

z mieszkańcami odbyły się na Ogólnym Zebraniu Mieszkańców tego Osiedla w dniu 

25 marca 2024 r.  

Uwzględniając wnioski zgłaszane przez przewodniczącą Zarządu Osiedla 

„Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu, członków Zarządu oraz mieszkańców ww. Osiedla, 

wystąpiłem z inicjatywą uchwałodawczą, która miała na celu zmianę statutu tego 

Osiedla w zakresie zniesienia podziału Osiedla na okręgi wyborcze oraz związanych 

z tym zasad i trybu wyboru członków Zarządu Osiedla, a także zmniejszenie liczby 

członków Zarządu do 15. W dotychczasowym statucie członków było 18. 

Projektowane zmiany mają na celu dostosowanie i ujednolicenie zapisów statutu 

Osiedla „Uzdrowiskowe” do rozwiązań, jakie zostały przyjęte i funkcjonują 

w pozostałych 5 Osiedlach Miasta. Proszę, aby w uzasadnieniu uchwały w 3 akapicie, 

w 2 zdaniu w miejsce kropek wpisać „zaopiniowali pozytywnie”.  
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji Statutowej i Nazewnictwa: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania i dyskusja: 

Nikt nie zabrał głosu.  
 

Głosowanie 16 – za podjęciem uchwały w sprawie statutu Osiedla „Uzdrowiskowe” 

w Inowrocławiu.  
 

Wynik głosowania: za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/709/2024 w sprawie statutu 

Osiedla „Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu.  

 

Ad 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszeń kandydatów na 

ławników w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027, które pozostawia 

się bez dalszego biegu:   
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Zespołu Opiniodawczego do wyboru 

ławników: 

Szanowni Państwo, Prezes Sądu Okręgowego wystąpił o uzupełnienie listy ławników 

na kadencję 2024-2027. Rada Miejska Inowrocławia uchwałą z dnia 29 stycznia br. 

w sprawie ustalenia terminów wskazała, że termin zgłaszania kandydatów upływa 

18 marca 2024 r. W terminie określonym w ww. uchwale swoje kandydatury zgłosiło 

8 osób na ławników do Sądu Rejonowego w Inowrocławiu, z tego 3 kandydatów do 

orzekania w sprawie z zakresu prawa pracy.  
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Zespół Opiniodawczy do wyboru ławników rozpatrzył wszystkie te zgłoszenia 

i zgodnie z art. 162 § 10 ww. ustawy zgłoszenia kandydatów na ławników, które 

wpłynęły po danym terminie i które nie spełniają wymagań formalnych pozostają bez 

dalszego biegu. Informuję, że po terminie wymienionym w ww. uchwale naszej Rady 

nie było takich zgłoszeń.  Natomiast jeżeli chodzi o dwie osoby, pierwsza to jest Pan 

Marcin Olszanowski - brak wymaganej liczy 50 obywateli zgłaszających kandydata na 

ławnika. Drugi taki przypadek to Pani Małgorzata Elżbieta Kukułowicz - brak 

wymaganej liczy 50 obywateli zgłaszających kandydata na ławnika. Te dwa przypadki 

pozostawia się bez dalszego biegu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę, aby w uzasadnieniu tego projektu uchwały w 6 akapicie, w 2 zdaniu w miejsce 

kropek wpisać 29 kwietnia 2024 r. 
 

Zapytania i dyskusja: 

Nikt nie zabrał głosu.  
 

Głosowanie 17 – za podjęciem uchwały w sprawie zgłoszeń kandydatów na ławników 

w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027, które pozostawia się bez 

dalszego biegu.  
 

Wynik głosowania: za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/712/2024 w sprawie zgłoszeń 

kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027, które 

pozostawia się bez dalszego biegu.  

 

Ad 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i sposobu 

głosowania przy wyborze uzupełniającym ławników na kadencję 2024-2027: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Szanowni Państwo, stosownie z przepisami ustawy o ustroju sądów powszechnych, 

ławników wybierają rady gmin, odpowiednie do rejonu swojego działania –  

w głosowaniu tajnym. W związku z faktem, że ustawodawca nie określił zasad 

przeprowadzenia tych wyborów, trzeba wywołać uchwałę, która to określi.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 18 – za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia zasad i sposobu 

głosowania przy wyborze uzupełniającym ławników na kadencję 2023-2027. 
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Wynik głosowania: za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr  LXXXI/713/2024 w sprawie ustalenia 

zasad i sposobu głosowania przy wyborze uzupełniającym ławników na kadencję 

2024-2027. 
  

 

Ad 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyborów uzupełniających 

ławników na kadencję w latach 2024 -2027:   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Prezes Sądu Okręgowego w Bydgoszczy zgłosił konieczność dokonania wyborów 

uzupełniających na ławników na kadencję w latach 2024-2027 w określonej liczbie 11 

ławników do Sądu Rejonowego, z których należy wyłonić 7 osób do orzekania 

w sprawach z zakresu prawa pracy. Wskazał również, że potrzeba wyborów 

uzupełniających wynika z faktu, iż liczba ławników wybranych w wyborach 

w październiku 2023 r. była niewystarczająca w stosunku do potrzeb Sądu.  

Ustawa nie określała terminu realizacji czynności związanych z wyborami 

uzupełniającymi, dlatego też dokonaliśmy wskazania terminu przeprowadzenia 

wyborów uzupełniających. Procedura trwa.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Zespołu Opiniodawczego do wyboru 

ławników: 

Szanowni Państwo, na kolejnych posiedzeniach powołana została grupa do oceny 

wniosków, która dokonała tej oceny po zasięgnięciu opinii Komendanta Wojewódzkiej 

Policji w Bydgoszczy. Pragnę poinformować, iż ww. kandydaci otrzymali pozytywne 

opinie.  Do Sądu Rejonowego w Inowrocławiu do orzekania z zakresu prawa pracy na 

kadencję 2024-2027 pozytywną opinię otrzymali: Grzeczka Włodzimierz, Kubicki 

Mariusz oraz Roszak Paulina. Do Sądu Rejonowego w Inowrocławiu na kadencję 

2024-2027 pozytywne opinie otrzymali: Krusik Arleta, Mizura Mariusz i Konopacka 

– Gimińska Dominika.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, poznaliśmy opinię o zgłoszonych kandydatach i ich nazwiska. Kolej na 

powołanie Komisji skrutacyjnej, celem przeprowadzenia tych wyborów.  Proponuję, 

aby ta Komisja składała się z pięciu osób. Proponuję, aby w jej skład weszli członkowie 

zespołu opiniodawczego: 
 

1) Pani radna Elżbieta Jardanowska. 

2) Pan radny Jacek Bętkowski. 

3) Pani radna Danuta Jaskulska. 

4) Pani radna Lidia Stolarka. 

5) Pani radna Ewa Kempska.  
 

Innych propozycji nie było.  

 

https://bip.inowroclaw.pl/uchwala/22159/uchwala-nr-lxxiv-642-2023
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy kandydaci wyrażają zgodę?  
 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przegłosujmy skład Komisji skrutacyjnej w składzie: Elżbieta Jardanowska, Jacek 

Bętkowski, Danuta Jaskulska, Lidia Stolarska, Ewa Kempska.    
 

Głosowanie 19 – za powołaniem komisji skrutacyjnej w składzie: Elżbieta 

Jardanowska, Jacek Bętkowski, Danuta Jaskulska, Lidia Stolarska, Ewa Kempska.   
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 20 do protokołu. 
 

Stwierdzam, że Rada powołała komisję skrutacyjną w składzie: Elżbieta Jardanowska, 

Jacek Bętkowski, Danuta Jaskulska, Lidia Stolarska, Ewa Kempska. 
 

Przerwa na ustalenie Przewodniczącego Komisji skrutacyjnej.  
 

(po przerwie)  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przewodniczącą została Pani Elżbieta Jardanowska. Bardzo proszę Panią 

Przewodniczącą o objaśnienie zasad głosowania.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej: 
 

Szanowni Państwo, każdy radny otrzyma dwie karty do głosowania opatrzone 

pieczęcią Rady Miejskiej Inowrocławia. Liczba kart do głosowania jest równa liczbie 

radnych obecnych na sali w momencie głosowania. Na kartach do głosowania 

wymienieni są w kolejności alfabetycznej kandydaci. Na pierwszej karcie listę 

kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Inowrocławiu, na drugiej karcie listę 

kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Inowrocławiu do orzekania 

w sprawach z zakresu prawa pracy. Na kartach do głosowania umieszczono z lewej 

strony nazwiska kandydata dwie kratki, obok jednej z kratek wpisano wyraz „za”, obok 

drugiej wyraz „przeciw”. 

Głosowanie odbywa się w ten sposób, że znak „x” postawiony przez głosującego 

w kratce oznaczonej wyrazem „za” oznacza głos oddany na kandydata. Postawienie 

znaku „x” w kratce oznaczonej wyrazem „przeciw” oznacza głos oddany przeciwko 

wyborowi kandydata. Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Komisji 

objaśnia sposób głosowania, co właśnie czynię.  

Po rozdaniu radnym kart do głosowania Komisja przeprowadzi głosowanie w ten 

sposób, że Przewodniczący Komisji wyczytuje kolejno radnych z listy obecności, 

którzy po oddaniu głosu podchodzą do urny i wrzucają do niej karty do głosowania. 

Głos jest ważny, jeżeli głosujący postawił znak „x” w jednej z kratek z lewej strony 

przy każdym nazwisku kandydata. Dopisanie na karcie do głosowania dodatkowych 

nazwisk lub nazw, albo poczynienie innych dopisków poza kratką nie wpływa na 

ważność oddanego na niej głosu. 
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Za nieważny uznaje się głos, jeżeli głosujący nie postawił znaku „x” w żadnej z kratek 

z lewej strony obok nazwiska kandydata, albo postawił znak „x” w każdej z tych 

kratek. Ławnikami zostają wybrani ci kandydaci, którzy uzyskali większą liczbę 

głosów „za” od głosów „przeciw” (§ 7 ust. 1 uchwały). 

W przebiegu głosowania Komisja sporządza protokół, który podpisują wszyscy jej 

członkowie. Protokół zostanie Państwu odczytany. Czy do tego regulaminu są jakieś 

pytania?  
 

Pytań nie było.  
 

(Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej w kolejności alfabetycznej wyczytała nazwiska radnych, 

a radny Jacek Bętkowski członek Komisji rozdał karty do głosowania)  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przypominam, żeby zachować formułę tajnego głosowania. Proszę po kolei 

podchodzić do kabiny, tam dokonać wyboru i dopiero podejść do urny i wrzucić karty 

do głosowania. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej: 

Proszę, aby wypełnione karty do głosowania wrzucać do urny po ponownym 

odczytaniu z listy. Najpierw wypełniamy obowiązek zakreślenia, a dopiero potem będę 

powtórnie wyczytywała i Państwo podejdziecie do urny i wrzucicie.  
 

(po wypełnieniu kart do głosowania przez radnych) 
 

(Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej w kolejności alfabetycznej wyczytała nazwiska radnych, 

a wyczytani radni wrzucali wypełnione karty do urny) 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Jeśli wszyscy wrzucili karty do głosowania to bardzo proszę o zebranie się Komisji 

skrutacyjnej i policzenie głosów, a my musimy odbyć kolejną przerwę.  
 

(po przerwie)  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, bardzo proszę Panią Przewodniczącą Komisji skrutacyjnej o odczytanie 

protokołu z przebiegu głosowania wraz z wynikami głosowania. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej: 

Odczytała protokół Komisji skrutacyjnej wybranej na LXXXI sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Inowrocławiu na 

kadencję 2024-2027 oraz Protokół Komisji skrutacyjnej wybranej na LXXXI sesji 

Rady Miejskiej Inowrocławiu w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Inowrocławiu  do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 2024-

2027.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z odczytaniem skutków naszego głosowania, bardzo proszę, 

aby w projekcie uchwały wpisać nazwiska. Po uzupełnieniu § 1 otrzymuje brzmienie: 
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 § 1. 1. Stwierdza się wybór ławników na kadencję 2024-2027 do Sądu Rejonowego 

w Inowrocławiu: 
  

1) Konopacka-Gimińska Dominika,  

2) Krusik Arleta Janina,  

3) Mizura Mariusz.  
 

2. Stwierdza się wybór ławników na kadencję 2024-2027 do Sądu Rejonowego 

w Inowrocławiu, do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy:  
 

1) Grzeczka Włodzimierz Bernard,  

2) Kubicki Mariusz Zdzisław,  

3) Roszak Paulina. 
 

W uzasadnieniu do uchwały proszę wpisać w piątym akapicie w drugim zdaniu datę 

29 kwietnia 2024 r.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy 

do głosowania. 
 

Głosowanie 20 – za podjęciem uchwały w sprawie wyborów uzupełniających 

ławników na kadencję 2024-2027. 
 

Wynik głosowania: za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXXI/714/2024 w sprawie wyboru 

ławników na kadencję 2024-2027. 

 

Ad 18. Wolne wnioski i informacje bieżące: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy w tym punkcie, ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć 

wnioski dotyczące organizacji prac Rady i Komisji?  
 

Wysoka Rado, jak wszyscy Państwo wiedzą dzisiejsza sesja jest sesją ostatnią 

w kadencji 2018-2024. Jeżeli popatrzymy na tą kadencję, można zadawać sobie 

pytania, czy można było coś zrobić lepiej, inaczej. Czy można było ustalić sobie inne 

priorytety, czy cele do zrealizowania.  VIII kadencja przyczyniła się do kolejnego etapu 

rozwoju naszego miasta.  

Dziękuję Państwu radnym za efektywną pracę na sesjach Rady oraz w jej Komisjach. 

Podziękowania kieruję także do pełniącego funkcję Prezydenta Miasta, zastępców 

Prezydenta, wszystkich pracowników Urzędu, dyrektorów i kierowników zakładów 

i instytucji, za okazywaną radnym pomoc, za umiejętne i efektywne argumentowanie 

swoich decyzji oraz realizowanie wspólnych koncepcji.  
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Dziękuję również zarządom inowrocławskich osiedli, za wskazywanie potrzeb 

mieszkańców i kierunków działania dla Rady oraz wsparcie radnych w wypełnianiu 

ich zadań.  

Szanowni Państwo, każda kadencja kończyła się zawsze jakimś miłym akcentem. 

Doceniając Państwa zaangażowanie i wspólną działalność na rzecz Miasta i jego 

mieszkańców w tej upływającej kadencji, chciałbym uhonorować Państwa 

okolicznościowymi podziękowaniami oraz drobną pamiątką z racji pełnienia funkcji 

radnego w kadencji 2018-2024. Dziękuję bardzo. 

 
(Przewodniczący Rady Miejskiej Inowrocławia Pan Tomasz Marcinkowski wręczył podziękowania 

wraz z pamiątką radnym Rady Miejskiej Inowrocławia oraz podziękowania Przewodniczącym 

Zarządów Osiedli) 
 

Ad 19. Zakończenie obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam LXXXI sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  
 

Sesja trwała od godz. 1100 do godz. 1300. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

/-/ Tomasz Marcinkowski 

 

 

Sekretarz obrad: 

 

/-/ Jacek Tarczewski  
 

 

Protokółowała: /-/ Patrycja Lajstet 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  

 

 


